
Oœwiadczenie z³o¿one
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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W zwi¹zku z proœb¹ rawickich samorz¹dowców o interwencjê uprzejmie proszê Pani¹ o zwrócenie

uwagi na nastêpuj¹cy problem.
Zgodnie z ustaw¹ o pomocy spo³ecznej mieszkañcy DPS s¹ objêci ubezpieczeniem zdrowotnym, dla-

tego maj¹ prawo do korzystania ze œwiadczeñ gwarantowanych.
Dom Pomocy Spo³ecznej w Osieku, przeznaczony w szczególnoœci dla osób przewlekle chorych, ma

osiemdziesiêciu dwóch mieszkañców. Tylko po³owa z nich objêta jest opiek¹ d³ugoterminow¹. Nasuwa
siê zatem pytanie o pozosta³ych podpopiecznych DPS w Osieku, szczególnie ¿e, jak podkreœlaj¹ samo-
rz¹dowcy, s¹ to w wiêkszoœci osoby chore psychiczne. Us³ugi œwiadczy piêæ pielêgniarek, jest to mini-
mum niezbêdne do zapewnienia ca³odobowej opieki pielêgniarskiej osiemdziesiêciu dwóm pacjentom.

Pacjenci DPS w Osieku s¹ pokrzywdzeni z powodu zastosowania wspó³czynnika 0,4. Œwiadczenie
w opiece d³ugoterminowej udzielane jest œwiadczeniobiorcy, który w ocenie opartej na skali Barthel
otrzyma³ 40 punktów lub mniej. Oznacza to, ¿e DPS w Osieku mo¿e obj¹æ oko³o czterdziestu podopiecz-
nych opiek¹, dostêpn¹ od poniedzia³ku do pi¹tku w godzinach od 8.00 do 20.00, a w soboty, niedziele
i œwiêta – w medycznie uzasadnionych przypadkach. Powstaje pytanie, co z pozosta³ymi pacjentami,
i dlaczego pos³u¿ono siê tylko jedn¹ skal¹.

Proszê Pani¹ Minister o odpowiedŸ na pytanie, czy dostrzega Pani przedstawiony problem i jak Mini-
sterstwo Zdrowia zamierza go rozwi¹zaæ.

Z wyrazami szacunku
Ma³gorzata Adamczak




